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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért nem valósul meg a felújítás az Ikervári 
kastélyban?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Korábban a nemzeti vagyonkezelő az ikervári kastélyegyüttes jövőjéről úgy nyilatkozott, hogy az 
az Eszterháza Kulturális, Kutató és Fesztiválközpont kezelésébe kerül, és gróf Batthyány Lajos 
emlékét és kultuszát lesz hivatott ápolni.

Az Eszterháza Kulturális, Kutató és Fesztiválközpont 2014-ben jött létre, amelynek legfőbb feladata
a nemzeti és egyetemes kulturális örökség megóvása és közkinccsé tétele. A Miniszterelnökséghez 
tartozó, önálló gazdálkodó háttérintézmény központja a fertődi Esterházy-kastélyegyüttesben van. 
Küldetésük között kiemelten szerepel a hozzá tartozó ingatlanok kulturális alapú és értékelvű 
megóvása, kulturális célú fejlesztése és hasznosítása.

A kormány korábban olyan ígéretet tett, hogy az ikervári és a körmendi kastély felújítására is ad 
állami támogatást. Májusban viszont levélben értesítették az ikervári polgármestert, hogy ez mégis 
meghiúsul.

Kérem Miniszter Urat szíveskedjék válaszolni a következő kérdéseimre:

1.Az ikervári kastély jelenleg az Eszterháza Kulturális, Kutató- és Fesztiválközpont Közhasznú 
Nonprofit Kft kezelésében van?

2.Miért nem valósul meg a felújítás az Ikervári kastélyban?

3.A körmendi kastély esetében mi az oka a teljes felújátás elmaradásának?

4.A körmendi kastély esetében ki az üzemeltető? Ki felel az épület karbantartásáról, 
üzemeletetéséről?



5.Marad-e el más Vas megyei kastélynál, műemlékvédelmi épületnél felújítás, ahol korábban 
szintén tervben volt a renoválás?

Válaszát és együttműködését előre is köszönöm.

Tisztelettel:

Ungár Péter (LMP)

Budapest, 2019. november 26.
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